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PROTOKÓŁ nr XXXI 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 
odbytego w dniu 27 stycznia 2022 r. 

Miejsce obrad –Gminna Sala Obrad w Osieku godz. 1700 

 
W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwi ński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Uwag nie wniesiono. Przeprowadzono 
głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie 
wniesiono. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Protokół z poprzedniej sesji nr XXX z dnia 16.12.2021 r. został przyjęty jednogłośnie  
 
Ad.2 Informacja o wydarzeniach w 2021 r. 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury przedstawiła informację o wydarzeniach w 2021 r. 
  
Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący zarządziła głosowanie. 
 
Za przyjęciem informacji głosowało:   - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
Informacja została przyjęta jednogłośnie 
 
 
Ad.3 Informacja o planie przebudowy dróg i rozbudowy sieci wod-kan. 
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Przewodnicząca Komisji poprosiła aby Wójt Janusz Kaczyński przedstawił informację 
o planie przebudowy dróg i rozbudowy sieci wod – kan. 
 
Ogłoszono 5 min. przerwy 
 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący zarządziła głosowanie. 
 
Za przyjęciem informacji głosowało: - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radny 
Wstrzymało się:    - 0 radnych  
Informacja została przyjęta jednogłośnie 
 
Ad.4 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 
 
Uchwałę przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej Teresa Eggert 
Komisja wnioskuje za przyjęciem uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych  
 
Uchwała nr XXXI/214/2022 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.5 Uchwała w sprawie diet radnych.  
 
Uchwałę przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej Teresa Eggert. 
Komisja zgodnie jest za przyjęciem uchwały ze wszystkimi zmianami i propozycjami. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXXI/215/2022 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.6 Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej przyjęcia uchwał w sprawie 
zakazu stosowania „maseczek ochronnych”,  zakazu stosowania kwarantanny i izolacji 
medycznej oraz zakazu stosowania szczepionek mRNA. 
Uchwałę przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycja Alicja Ciarkowska. 
Komisja ustaliła, że uwzględnienie petycji było by sprzeczne z obowiązującym prawem i jest 
za jej odrzuceniem. 
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Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXXI/216/2022 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.7 Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022.  
 
Zmiany w budżecie przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos przedstawił 
stanowisko połączonych komisji -  za przyjęciem uchwały 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 12 radnych 
Przeciw:     -   1 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXXI/217/2022 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF. 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos przedstawił 
stanowisko połączonych komisji -  za przyjęciem uchwały 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 12 radnych 
Przeciw:     -   1 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXXI/218/2022 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad. 9 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
Radna Teresa Eggert poprosiła o więcej informacji o zwiększenie bezpieczeństwa na 
skrzyżowaniu ulic przy kościele – zmiany objaśnił Radny Jerzy Kłos 
Radny Jerzy Kłos powiedział, że była mała frekwencja na spotkaniu Sołtysów w Kaliskach. 
Radna Alicja Ciarkowska zachęcała do udziału w takich wydarzeniach. 
 
Ad. 10 Wolne wnioski 
Radna Powiatu Starogardzkiego Stanisława Kurowska przedstawiła sprawy bieżące naszego 
powiatu: 
- spotkanie w szkole rolniczej w Bolesławowie 
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- spotkanie Stowarzyszenia Sołtysów Powiatu Starogardzkiego 
- rozbudowa obwodnicy Skórcza 
- otwarcie bloku operacyjnego w szpitalu powiatowym 
 
Ad. 12 Zakończenie obrad 
 
Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:55 
 
  
 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy: 

 Joanna Chabowska Wojciech Śliwi ński 


